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KŁODZKO.  Czy  nadbudówka,  która  w  stanie  surowym od  wielu  lat  jest  ciężarem dla  części
historycznych murów w centrum starówki na pewno im w końcu nie zaszkodzi? Czy poruszanie się
ciągiem pieszym na ul. Nad Kanałem, nad którymi ona istnieje, jest bezpieczne? Wątpliwości co do
tego ma kłodzki radny Stanisław Bartczak, który niedawno je upublicznił. W tej sprawie indagował
burmistrza Michała Piszkę, od którego otrzymał informację o genezie wskazanej inwestycji.
 

Jak zauważa Joanna Żabska  z tygodnika "Euroregio Glacensis" -  radny drąży temat dalej i  od
starostwa kłodzkiego chce dowiedzieć się, dlaczego ze strony jego służb nie ma bieżącego nadzoru
nad tym ważnym miejscem dla Kłodzka. Jest ono łącznikiem między centrum miasta a Wyspą Piasek.
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